



INQUIRY OF MINISTRY

DEMANDE DE RENSEIGNEMENT AU GOUVERNEMENT

PREPARE IN ENGLISH AND FRENCH MARKING "ORIGINAL TEXT" OR "TRANSLATION"

PRÉPARER EN ANGLAIS ET EN FRANÇAIS EN INDIQUANT "TEXTE ORIGINAL" OU "TRADUCTION"

QUESTION NO./N° DE LA QUESTION Q-2322	BY / DE Mr. Falk (Provencher)	DATE February 12, 2024
--	----------------------------------	---------------------------

Reply by the Minister of Immigration, Refugees and Citizenship

Réponse du ministre de l'Immigration, des Réfugiés et de la Citoyenneté

Paul Chiang, M.P.

PRINT NAME OF SIGNATORY INSCRIRE LE NOM DU SIGNATAIRE	SIGNATURE MINISTER OR PARLIAMENTARY SECRETARY MINISTRE OU SECRÉTAIRE PARLEMENTAIRE
--	--

QUESTION With regard to Immigration, Refugees and Citizenship Canada (IRCC): (a) has IRCC outsourced the processing or review of any case files to the private industry in the past five years; (b) if the answer to (a) is affirmative, (i) what is the total amount spent on such outsourcing, broken down by year, (ii) how many case files were outsourced, broken down by year; (c) what are the details of all contracts related to such outsourcing since 2019, including, for each, the (i) date, (ii) vendor, (iii) value or amount, (iv) number of files outsourced to the vendor, (v) manner in which the contract was awarded (i.e., sole-sourced or competitive bid); (d) what is the rationale for outsourcing such files; and (e) what specific security measures, if any, are in place to ensure that applicants whose files are outsourced have their information protected?
--

REPLY / RÉPONSE	ORIGINAL TEXT TEXTE ORIGINAL	☒	TRANSLATION TRADUCTION	☐
-----------------	---------------------------------	-------------------------------------	---------------------------	--------------------------

Insofar as Immigration, Refugees and Citizenship Canada (IRCC) is concerned:

IRCC does not contract out or outsource processing to the private industry. Therefore, IRCC does not have any information to provide for this question.



INQUIRY OF MINISTRY
DEMANDE DE RENSEIGNEMENT AU GOUVERNEMENT

PREPARE IN ENGLISH AND FRENCH MARKING "ORIGINAL TEXT" OR "TRANSLATION"
PRÉPARER EN ANGLAIS ET EN FRANÇAIS EN INDIQUANT "TEXTE ORIGINAL" OU "TRADUCTION"

QUESTION NO./N° DE LA QUESTION Q-2322	BY / DE M. Falk (Provencher)	DATE Le 12 février 2024
--	---------------------------------	----------------------------

Reply by the Minister of Immigration, Refugees and Citizenship
Réponse du ministre de l'Immigration, des Réfugiés et de la Citoyenneté

Paul Chiang, député

PRINT NAME OF SIGNATORY
INSCRIRE LE NOM DU SIGNATAIRE

SIGNATURE
MINISTER OR PARLIAMENTARY SECRETARY
MINISTRE OU SECRÉTAIRE PARLEMENTAIRE

QUESTION
En ce qui concerne Immigration, Réfugiés et Citoyenneté Canada (IRCC) : a) IRCC a-t-il confié à des fournisseurs de l'industrie privée le traitement ou l'examen de tout dossier au cours des cinq dernières années; b) si la réponse en a) est affirmative, (i) quel est le montant total dépensé pour cette impartition, ventilé par année, (ii) combien de dossiers ont été confiés à des fournisseurs externes, ventilés par année; c) quels sont les détails de tous les contrats relatifs à cette impartition depuis 2019, y compris, pour chacun, (i) la date, (ii) le fournisseur, (iii) la valeur ou le montant, (iv) le nombre de dossiers confiés au fournisseur, (v) la manière dont on a accordé le contrat (c.-à-d., contrat à fournisseur exclusif ou sur appel d'offres); d) quelle est la justification de l'impartition de ces dossiers; e) quelles sont les mesures de sécurité en place, s'il en est, permettant de faire en sorte que les renseignements des demandeurs dont le dossier est confié à des fournisseurs externes sont protégés?
REPLY / RÉPONSE
ORIGINAL TEXT TEXTE ORIGINAL
TRANSLATION TRADUCTION

En ce qui concerne Immigration, Réfugiés et Citoyenneté Canada (IRCC) :

IRCC ne confie pas à des fournisseurs de l'industrie privée le traitement ou l'examen des dossiers.
Par conséquent, IRCC n'a aucun renseignement à fournir pour cette question.